

MONTAGEANLEITUNG DES SATZES SMART MDM® „U“

INSTALLATION INSTRUCTION OF MDM® SMART PACKAGE „U“ TYPE



Legen Sie die Stütze (Typ U) auf die vorher vorbereitete Dach-eindeckung (z.B. Schindel, Pappe) und verschrauben Sie sie direkt mit der Holzkonstruktion des Daches.

Position the U support on the previously laid flat roof sheathing (e.g. shingles, felt) and fix it directly to the wooden structure of the roof.



Am Halter das Befestigungselement des Laufrostes installieren und nivellieren. Die beiden Elemente mit den beigefügten Schrauben - 2 St./ Halter - zusammenschrauben.

Lay and level the roof platform mounting bracket on the support. Both these elements need to be screwed together using the screw set included (2 pieces per support).



Nach der Befestigung des zweiten Halters mit dem Befestigungselement montieren Sie den Laufrost.

After fixing the second set consisting of a support and mounting bracket nearby – screw in the roof platform using the screws included.



Anschließend prüfen Sie, ob Sie die Elemente richtig montiert haben, insbesondere prüfen Sie den Sitz der mechanischen Verbindungen.

Finally, inspect the work done. Inspect in particular the stability of all the mechanical connections.



Der mdm® Trittrost soll analog befestigt werden. Schrauben Sie die Trittroste direkt an den Halter an (ohne Befestigungselement des Laufrostes).

Installation of the mdm® roof step is to be done in the same way. mdm® roof steps are to be screwed directly to the support (unlike the roof platform, which needs a mounting bracket).